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Szanowny Panie Prezydencie
 
 
W kontekście niskiej frekwencji na wyborach do Rad Dzielnic, mając na uwadze potrzebę aktywizacji społecznej mieszkańców, bardzo proszę
o zainicjowanie spotkań z Radami Dzielnic i mieszkańcami poszczególnych dzielnic. Według mnie spotkania otwarte, na których omawiane
byłyby problemy i sprawy miasta i poszczególnych dzielnic powinny odbywać się raz na pół roku. W spotkaniach powinien uczestniczyć
Prezydent lub Jego Zastępcy/Pełnmocnicy.
 
Mam nadzieję, że mój pomysł spotka się z pozytywną reakcją Pana Prezydenta, bo według mnie najważniejszy w zarządzaniu miastem jest
bezpośredni kontakt z mieszkańcami.
Warto posłuchać jakie potrzeby mają ludzie, co ich cieszy, co im się podoba i co chcieliby poprawić.
 
Z wyrazami szacunku
Pozdrawiam
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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